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Bode-Huizer, AM (Anneke)

Van: griffier
Aan: Paula Rijneveld
Onderwerp: RE: inspreken aankomende bouwvergadering

 
 

Van: Paula Rijneveld   
Verzonden: dinsdag 22 juni 2021 22:45 
Aan: griffier <griffier@alblasserdam.nl> 
Onderwerp: RE: inspreken aankomende bouwvergadering 
 
Beste Anneke, 
 
Het lijkt erop dat agendapunt 9 niet meer aan de orde komt... 
Dit zijn mijn punten die ik had willen inbrengen: 
 
Op 29 sept 2020 heb ik ingesproken op de raadsvergadering. OP 21 december 2020 zijn wij verhuisd. We woonden 
eerst op 75m meter van de mast. Nu we op 700 m van de mast wonen heb ik geen  last meer van hartkloppingen, 
druk op de borst, contante  jeuk, exceem, verbrande hoofhuid/voetzolen, het horen van een hoge pieptoon, 
slaapproblemen, en vermoeidheid. Per dag heb ik 5 uur meer energie, ik kan op alle plekken in ons huis en onze tuin 
zijn en ik ben niet meer beperkt tot de 3m2 die ik had aan leefruimte op de oude locatie. Ik heb geen 
stralingswerende kleding meer nodig en ik hoef niet meer in een stralingswerende tent te slapen. 
Ik ben in 2 weken tijd van “ziek”naar “normaal functionerend” gegaan, door op een grotere afstand (700m) van de 
zendmast te gaan wonen. Ik ben erg blij met dit resultaat en ik hoop dat dit ook zo kan blijven. 
 
Ik heb 2 vragen aan u: 

1. In de gesprekken met Hans Erkens kwam aan de orde dat masten op gemeentebezit zouden moeten 
verboden. (bijv. lichtmasten). Komt dit ook in het antennebeleid? 

2. Er was een idee om het aantal plekken waar zendmasten staan te beperken tot de bestaande palen (en 
daarop uit te breiden, indien nodig) Kan dit ook in het antennebeleid worden opgenomen? 

 
Ik hoop dat u deze punten als ingezonden stuk namens mij kunt inbrengen op de volgende vergadering. 
Ik hoor graag van u. 
 
Groet, 
Paula Rijneveld 
 
 


